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Innspill bredbåndsutbygging 
 

På Holmeknappen er det et lite område, med 5 eneboliger i tillegg til en ny enebolig 
under oppføring, som ikke er tatt med i de ulike utbygningene av fiberbredbånd i 
området rundt Holmeknappen. 

 

Dette gjelder Holmeknappen 25, 27A, 27B, 29, 33 og 1 nybygg, samt 
fritidseiendommer i det samme området. 

 

 

 

For Holmeknappen 27A og 27B samt nybygget er det heller ikke mulig å få bredbånd 
via tradisjonelt kobbernett (ADSL) da nettet er utdatert og det ikke er plass til flere 
enheter. Utbyggere av ADSL (Telenor, NextGenTel, osv) ønsker ikke å bygge 
ut/oppgradere sitt kobbernett alt i at BKK er i området med fiberbredbånd. 

 



Holmeknappen 25, 27A, 27B, 29 og 33 var i skriftlig kontakt med utbygger av fiber i 
Meland, BKK/Altibox, i forrige utbygging og de har ikke anledning til å bygge ut i vårt 
område uten at det er med i en overordnet plan for kommunen. 

 

Området er derfor avhengig av prioritering fra Meland kommune når det på nytt 
søkes om midler fra Nasjonal kommunikasjonsmyndighet (tidl. Post- og teletilsynet) til 
videre utbygging av bredbåndsnettet i kommunen. Uten slik prioritering er det ikke 
mulig å ta inn fast bredbånd uavhengig av teknologi. 

  

Vi ønsker med dette at Meland Kommune tar vårt område i betraktning når det skal 
prioriteres hvor man ønsker utbygging av bredbånd i Meland kommune i neste 
omgang. 
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